

# Protokoll styrelsemöte

Datum: 2015-10-27

Närvaro: Vendela Strömbäck, Daniel Madsen, Simon Bergstöm, Camilla Edoff, Mia Andersson, Camilla Hansson, Karina Szostak, Liv Kjaer Andersen

1. Mötets öppnande

Ordförande Vendela öppnar mötet 16.27

2. Val av ordförande

Styrelsen beslutade

Att välja sittande ordförande Vendela till mötesordförande

3. Val av sekreterare

Styrelsen beslutade

Att välja Camilla E till sekreterare för dagen

4. Val av justerare

Styrelsen beslutade

Att välja Liv till justerare för dagens mötesprotokoll

5. Adjungeringar

Inga

6. Övriga frågor

Camilla E och Liv anmälde övriga frågor

7. Föredragningslista

Styrelsen beslutade

Att godkänna föredragningslistan

8. Föregående protokoll

Camilla E är inte helt färdig med protokollet men läste upp åtgärdslistan.

9. Rapporttrunda

- Liv: har hört av sig till de som har hand om styrelsens hemsida eftersom den ligger nere. De ska fortsätta jobba med det och återkomma till Liv.
- Mia: har varit med och filmat gyckel, bokat kassörsmöte med stuff som Liv också följer med på. Den tredje fakturan för socionomväskorna är betald.
- Karina: var med och filmade gyckel, haft socionomkväll och rekryteringsmöte, planerar finsittning men har inte kommit så mycket längre med sektionsspuben
- Camilla H: filmat gyckel, varit på VFU-diskussionskväll i Linköping, vilken var givande, tillsammans med Vendela
- Simon: var med och filmade gyckel, har haft infokväll om rekrytering tillsammans med societeten. Både Karina och Simon tycker det finns många intresserade från ettan och att det också gäller för styrelsen.
- Vendela: berättade att de på VFU-diskussionskvällen skapade en vision om att alla studenter som är ute på VFU ska ha en egen, utbildad handledare, som kan läromålen vilket alla ser skulle täcka upp många av de brister som finns nu. Har också pratat en del med Maria som arbetar med styrdokument och testamenten. Vendela har också jobbat med sitt eget testamente, förberett för nästa styrelse och börjat med styrelsens diplom. Valberedningen (Vendela, Miranda och Linnea) har börjat prata om sitt arbete.
- Daniel: var tillsammans med Liv på Kort-veckan och de tyckte det fanns intresse för oss, var på socionomkvällen och har spelat in gyckel
- Camilla E: Har jobbat med UB-projektet tillsammans med Camilla H, spelade in gyckel, socionomkväll

## 10. Ekonomi

- Socionomdagen.se finns som hemsida vilken Magnus Wiberg står på och Mia frågade vad styrelsen ska göra med den. Vendela sa att Annie fixar med det.
- Mia tog upp att styrelsen har en del kontanter som dels finns i ett skrin hemma hos henne och en del som Annie har för väskor. De här pengarna finns inte redovisade och Mia vet inte hur det är rätt att göra med dem. Camilla E och Mia använde en del för att handla fika och de funderade på om det inte är bäst att använda kontanterna så om vi får. Mia och Liv tar upp kontantfrågan på kassörmötet med stuff.
- Vendela påminde om den kortterminal som stuff har till utlån, gratis första gången. Problemet är att det blir en transaktionsavgift oavsett men det kan finnas vits i vissa fall. Vendela tipsade SoCeR via Simon om att kortterminalen kan fraktas till Norrköping via Stuff om de får frågan i god tid.

## 11. Verksamhet

- UB: Camilla E och Camilla H uppdaterade styrelsen om sitt arbete med UB-projektet. De flaggade för att de förmodligen kommer be styrelsen om hjälp med sammanställningen av texter ganska snart. Camilla frågade hur

mejlerna som kommer till alla fungerar rutinmässigt eftersom hon upplever en viss stress över att få mejl hon är osäker på hur hon ska hantera. Vendela påminde styrelsen om att det tagits beslut på att hon svarar på alla mejl men också vidarebefordrar dem till resten av styrelsens mejladresser.

- AMO: Styrelsen diskuterade hur de ska göra med VFU-kvällen som är samtidigt som sektionsutbildningen. Vendela har pratat med stuff om att utbildningen krockar med ett av våra egna projekt och deras inställning var att det är tråkigt men att styrelsen har åtagit sig att gå på det stuff arrangerar utifrån vårt avtal. Camilla H tog på sig att boka färgeriet och Liv ska göra reklam på facebook
- Socionomforum: Maria poängterade för Vendela att det var väldigt många administratörer på socionomforum. Vendela tog bort alla förutom Liv, Daniel och hon själv och styrelsen diskuterade hur det ska hanteras i framtiden och tyckte alla att det vore bra om administratörsskapet lämnas över i överlämningen. Styrelsen diskuterade vems ansvar gruppen är och landade i att den är styrelsens ansvar eftersom det varit ståndpunkten i debatten med studenterna som sålde kopierad litteratur via sidan.
- Sammanställning av året: Vendela efterfrågade en sammanställning över verksamhetsåret från alla i styrelsen, det behövs både till verksamhetsberättelsen och de diplom Vendela ska skriva. För styrelsens allmänna sammanställning skapas ett gemensamt dokument men alla ska till Vendela skicka en personlig sammanställning över vad man själv gjort i förhållande till sin post och utöver.
- Sektionsutbildning: Eftersom det är ett krav från stuff måste hälften gå trots att det krockar med VFU-diskussionskvällen. Karina tog upp att hon och Simon slutar en halvtimme innan det börjar vilket också försvårar för dem att delta men de kan eventuellt sluta tidigare och vara med. Liv, Mia och Daniel anmälde att de kan åka.
- Nyhetsbrev: Vendela frågade styrelsen vad hon ska ha med i nyhetsbrevet. Rekrytering, genusdagen, socionom-SM, SKA- och socionomdagen, socionomsittning, VFU- och uppsatskväll och UB-projektet.
- Överlämningsmöte: Vendela berättade närmare om tanken med mötet. En eventuell skuggning diskuterades. Mia tipsade om att vi skulle kunna ha ett möte där de nya observerar och sen ett där de gamla observerar men finns tillgängliga för frågor. Styrelsen diskuterade när utskottsrepresentanterna bör börja vara med och landade i att så tidigt som möjligt är bra för alla parter.
- SKA- och socionomdagen: Mia berättade att Annie har frågat huruvida budgeten för dagen påverkats av att det inte sålts tillräckligt med väskor och Mia vidarebefordrade att de ska kunna utnyttja den summa de fått i budgeten. Camilla H berättade att de som spelade in filmer i helgen hittade en video från förra årets socionomdag som borde kunna användas som reklam. Styrelsen har inte fått någon info om att det inte helt fungerar men några indikationer om att

de ansvariga inte är helt samkörda, det är dock inget som styrelsen kan göra något åt innan de ber och specifik hjälp.

- VFU- och uppsatskväll: Styrelsen beslutade

Att Camilla H, Camilla E och Liv bildar projektgrupp för arrangemanget

- Sektionsavtalet: Camilla E tog upp några punkter som hon fastnat vid när hon läste igenom vilka Vendela tar med till Insekt-mötet. Vendela berättade att styrelsen missat en hel punkt gällande utvärdering. Miranda tar ansvar för att den genomförs, eftersom det går att göra från distans, tillsammans med UB och AMO.

## 12. Övrigt

- Camilla E: frågade efter punkter att ta upp på lärarmötet; förvirringen med ledighet på SKA- och socionomdagen och varför vi inte får MI-utbildning
- Vendela: vad ska styrelsen göra med de åsikter som kom in när styrelsen bjöd på kaffe? Styrelsen beslutade

Att Camilla E tar med de åsikter som rör lärarna till lärarmötet och att vissa slussas vidare till nästa styrelse

- Liv: det har kommit in fler trasiga väskor. Vendela undrade hur länge vi kan ta emot och byta ut väskor, till slut är det normalt slitage. Frågan slussas vidare till Annie.

## 13. Mötet avslutas

### Åtgärdslista:

- Mia och Liv: fråga om kontanthantering på mötet med stuff
- Camilla H: boka färgeriet för VFU-kvällen
- Liv: marknadsföra VFU-diskussionskvällen
- Alla: skicka in en sammanställning över sitt eget deltagande i styrelsearbetet till Vendela senast 6/11
- Alla: ta med dator och kalender till överlämningsmötet
- Liv: lägga ut socionomdagsfilmen en vecka innan dagen
- Annie: höra med gröna tryck vilken garanti som gäller för väskorna

### Till nästa styrelse:

- Diskussion om hur de mejl som kommer till den allmänna styrelsemejlerna ska hanteras
- Administratörer för socionomforum – ändra samtidigt som överlämning
- Diskussion om vem som ansvarar för nyhetsbrevet. Kanske info-posten istället?